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Frågor till Sektor Välfärd – Tillgången 
Sjuksköterskor inom Välfärd Gävle? 
Det har kommit signaler, till oss Moderater, att sjuksköterskor söker sig från 
Omvårdnad Gävle till andra arbetsgivare. Detta kan medföra att rutinerade 
sjuksköterskor lämnar Omvårdnad Gävle och ersätts av hyrsköterskor vilket påverkar 
kontinuiteten för kund på ett negativt sätt. Det kan också medföra att de planerade 
besparingarna på hyrsköterskor ute blir. 
 
Vi Moderater känner oro över att situationen vid omorganisation 2018 upprepar sig 
då många sjuksköterskor som lämnade Omvårdnad Gävle. 

Frågor till Sektor Välfärd 

Fråga 1: Hur många sjuksköterskor lämnade Omvårdnad Gävle 2018 och hur många 
av dessa återanställdes? 

Fråga 2: Vilket diarienummer har utvärdering av omorganisationen 2018?  

Fråga 3: Hur många hyrsköterskor fanns det den 1/1: 2018, 2019, 2020, 2021, 2022, 
2023 och 2024? 

Fråga 4: Vilket diarienummer har konsekvensanalysen av införande av det nya HSL-
kontoret? 

Fråga 5: När genomförs utvärdering av det nya HSL-kontoret? 

Fråga 6: Hur har delaktigheten varit vid införande av det så kallade 14 veckoschemat 
varit? 

Fråga 7: Hur många Vård och omsorgsboenden är beroende av hyrsköterskor i 
dagsläget? 
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